
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 83

Der synes at være stor forskel på den tidligere ministers udtalelser i februar og til Rigsre-

visionens beretning om udvikling af det nye inddrivelsessystem, som blev offentliggjort i

september 2019. Den tidligere minister udtalte i artiklen ”Trods lammende kritik slår skat-

teministeren fast: I år kommer der styr på inddrivelsen af danskernes gæld” bragt i Ber-

lingske den 12. februar 2019, bl.a.: ”Så i 2019, altså i år, har vi normaliseret gældsinddri-

velsen fremadrettet”, ”For ny gæld, der opstår, vil borgerne opleve i 2019, at systemet vil

fungere i forhold til at bede folk om at betale.” og ”Jeg har ikke grundlag for at tro, at den

plan, der er lagt for normalisering i løbet af 2019, ikke skulle blive fulgt”. Ministeren bedes

på den baggrund oplyse, hvad der har ændret sig i udviklingen af det nye inddrivelsessy-

stem fra februar 2019 til Rigsrevisionens beretning i september 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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